
Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes 

 

ACTA núm. 11 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de 
Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 19 de desembre de 2022, al 
local de l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 

 

      Presidenta 

     .- Sra. Neus Solà 

 

 

       Vocals: 

 
Sr. Benjamí Oller (ERC) 
 .- Sr. Lluís Ruiz (ERC) 

.- Sr. Lluís Ubach (ERC)  
.- Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani 

.- Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet),  
.- Sr. Jordi Puig, President de l’AAVV de Cabrianes  

 
Excusa la seva assistència el Sr. Josep Crispi (Fem Poble)  

 

 

Secretària: 

Núria Creus Rodoreda  

 

Essent el dia 21 de novembre de 2022, a les 20:15 hores, es reuneixen a la Rectoria 
Vella (C/ Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència de les 
persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen quòrum suficient de la 
Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. 
Núria Creus Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat 
convocats reglamentàriament. 

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l’ordre 
del dia, i s’adopten els següents: 

 

 

 



ACORDS 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta núm. 10 del 21 de novembre de 2022. 

Es fa lectura de l’acta número 10, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns 
del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 21 de novembre de 2022 i s’aprova. 

 

2. Nous temes 
- Reunió amb AFA Els Pins i processionària pins pati de l’escola. 

Els assistents es presenten i identifiquen els restants càrrecs orgànics que constitueixen 
l’associació. 

En primer lloc plantejen la intenció de celebrar xerrades obertes al poble. El Sr. Benjamí 
Oller ofereix com a possible espai “El Centru”. 

Seguidament, els assistens plantejen tractar la reordenació dels voltants de l’escola amb 
la finalitat d’actuar conjuntament amb l’OTP i l’Ajuntament.  

El Sr. Ubach exposa com a antecedents la situació actual del pati de l’escola, que és 
compartit. 

Així mateix, s’informa a l’AMPA de la limitació pressupostària de l’OTP. En 
conseqüència, s’acorda anar tractant els temes conjuntament a mesura que vagin 
sorgint i aleshores buscar el corresponent finançament, ja sigui a través de l’AMPA, OTP 
o Ajuntament. 

S’identifiquen els arbres de l’escola afectats per la processionària. 

Es produeix un intercanvi de correus electrònics i s’estableix aquest com a mètode de 
contacte. 

 
3. Seguiment dels temes tractats en passades reunions.  

 
- Pressupost encimentar pas pavelló/Els Pins (12.808,30 aprox) 

Després de la visita dels serveis tècnics municipals i d’examinar el pressupost rebut, 
s’acorda tirar endavant amb la redacció prèvia del projecte i plantejar la possibilitat que 
ho assumeixin els serveis tècnics municipals. 

Es debaten les diverses propostes d’inversions per a l’any 2023. Es considera prioritari 
l’arranjament de la vorera de la Fàbrica. 

- Línia de vida Pavelló i El Centru.  

S’estima que abans d’acabar l’any es disposarà del pressupost. Un cop es tingui, es 
valorarà. 

- Tanca d’arbres Contenidors del Berguedà. 

S’acorda quedar amb el Carles Freixa i el Josep Picañol per fixar un dia per executar els 
treballs. 



- Teulada El Centru (Gabriel Comas 968 iva inc - OK) 

El Sr. Benjamí Oller informa que hi hagut nous vessaments d’aigua. S’ha fet un 
arranjament provisional. Properament vindrà el Gabriel Comas a mirar-s’ho i així 
determinar la solució definitiva. 

 

- Esporgar arbres c/ Ginesta (Busi 2710’40 iva inc – OK) 

El Sr. Benajmí Oller informa que properament CUNETAS HORMIGÓN reprendrà els 
treballs. 

 

- Fanals Cr. Ginesta. 

La Presidenta informa que avui ha reclamat a l’empresa l’execució dels treballs i els ha 
exigit una intervenció immediata. 

 
4. Assumptes sobrevinguts  

El Sr. Benjamí Oller dona compte de la visita efectuada pels tècnics de la Diputació al 
Pavelló per a la redacció del pla d’equipaments. El resultat de la inspecció el rebrà 
l’Ajuntament. 
 
 
5. Precs i preguntes. 

No n’hi ha. 

 

 

I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 21:45 hores i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 


